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Fraga till Kommunstyrelsens ordförande Erik Andersson: Kommer Täby kommun

verka för att ta emot noll nyanlända?

Från och med sommaren 2026 blir det möjligt för kommuner att önska sig noll nyanlända. Detta enligt
ett förslag i en utredning som lämnats till integrationsminister Mats Persson (L) den 2 april.

Kommunen kan ytterst inte säga nej, men de kan önska noll i sitt kommuntal och om det då också

finns kommuner som kan ta emot fler så kan konsekvensen bli att man får noll nyanlända. Men om

ekvationen inte går ihop måste kommunen ta emot det antal som Migrationsverket anvisar.

Förslaget ska nu ut på remiss men målsättningen är att ny lagstiftning ska vara på plats sommaren

2026.

I en artikeli tidningen Mitti Täby för några år sedan kunde vi läsa att Erik Andersson helst vill ta emot

noll nyanlända.

Nästa år kan tillfället komma att kunna genomföra det.

Med stöd av ovanstående blir min fråga:

Kommer Täby kommun verka för att ta emot noll nyanlända?

För Sverigedemokraterna i Täby
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